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Landvik skole 

Referat FAU-møte 7-2024/25 
Tirsdag 20. mai 2025, kl. 19.00 – 20.30, 

Personalrommet Landvik skole – inngang «Inntjore 1876» 

Møteleder: FAU-nestleder, Gunvor Sofia Almlie 

Neste møte: 10. juni 2025 (FAU-møte) 

 

Tilstede: 

FAU skoleåret 2024/25: 

 1. trinn: Hege Bråstad Kristiansen - Synne Lior 

 2. trinn: Heidi Flakk Christensen 

 3. trinn: Sandra Bjerk - Lisbeth Flaten 

 4. trinn: Christina N. Jegteberg – Ole Tom Stokkeland 

 5. trinn: Gurly Dokkedal - Gunvor Sofia Almlie 

 6. trinn: Trygve Johannes Lereim Sævareid - Evelyn Helland 

 7. trinn: Anette G. Hodnebrug - Stig Arve Husebø Abrahamsen 

 

 

Skolens ledelse: 

 Rektor Kjetil Glimsdal 

 Fagleder Hilde Igland  

Forfall 

• Roger Susort 
• Einar Loland Råheim 

 

 

FAU skoleåret 2024/25 

− Gjennomgang av FAUs økonomi 

Inntekter 84000 kr for 17. mai. Ikke helt oversikt over utgifter enda.  

 

− Områder FAU vil fokusere sitt arbeid på inneværende skoleår 

Veileder for foreldrekontakter. Stig Arve orienterte om arbeidet. Innspill om at 

klassekontaktene kan ha bevissthet om bruk av sosiale medier. I tillegg ansvar knyttet til 

kommunikasjon mellom skole og foreldre om gjennomføring av barnetog. 

− Behandle ev innmeldte saker: 

• Oppsummering 17. maitoget 2025 

▪ Skal skole eller foreldre få inn påmelding til barnetoget? Innspill om at 
skolen har god oversikt gjennom påmeldingssystemet de hadde. 
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▪ Klasseliste – ulik praksis knyttet til hvordan informasjon om klasselister 
og hvem som skulle delta ble gitt. Kan en være ansvarlig for guttene 
og en annen forelder være ansvarlig for jentene? 

▪ Ulikt hvor mye som ble sunget. Enkelte klasser ble det sunget godt, 
mens andre hadde mindre sang. Peke ut noen ansvarlige for rop og 
sang. 

▪ Mange foreldre gikk med de minste barna. For mange, mente noen. 
Kan skolen gi tilbakemelding til foreldre dersom det er for mange som 
er påmeldt? 

▪ Togansvarlig med ansvar for klasseliste og registrering inn/ut av elever 
– noen klasser opplevde at det var vanskelig å finne togansvarlig.  

▪ Ulik gjennomføring på de ulike trinnene.  

▪ Landvik hadde antakelig et av de mer strukturerte «togene» i 
barnetoget.  

▪ Spørsmål om prioritering: Ønsker FAU at skolen skal prioritere at 
lærerne får lønn til å gå i barnetoget, dersom det blir et valg? 

• Innspill på at behovet for lærer er større på de lavere trinnene.  

• Enkelte lærere ønsker å gå, men vi bør ikke la lærere gå på 
dugnad.  

▪ Behov for felles evaluering for skolene i kommunen, og kanskje en 
tilnærmet felles fremgangsmåte for gjennomføring. Sak for KFU? 

• Oppsummering 17.mai på skoleplassen  

▪ 17.mai komiteene oppsummerer sine erfaringer og oppdaterer 
erfaringsdokumentene på OneDrive. En viktig erfaring er at det bør 
delta noen fra fjorårets komitee på første møte og representant(er) fra 
FAU deltar som bindeledd mot FAU.  

▪ Informasjon bør komme tidligere, og mer informasjon om hva som skal 
skje. Kanskje kan informasjonen som ble gitt på Facebook om 
arrangementet kan komme via Visma, slik at flere foreldre kan nås.  

▪ FAU bør være tettere på 17. mai komiteen. I år var FAU med på første 
møtet.  

▪ God gjennomføring og organisering. Kommentarer på at lydanlegget 
ikke var godt nok.    

▪ Flere møtte ikke til sin dugnad. 6 av 12 møtte ikke til kiosken. 

▪ Bør ha tydeligere føringer for allergivennlighet i kiosken.  

▪ Spørsmål om håndtering av søppel. Hva gjør man med det etter 17. 
mai er gjennomført? Dette bør diskuteres og tas med i punktet under. 

▪ FAU bør samle og organisere informasjon/mal til 17. mai komiteen. Ta 
dette opp i august. 

• Oppfølging avspasering siste skoledag 

▪ Etter innspill fra foreldre, er FAU og skolens ledelse enige om at 
Landvik skole følger felles skolerute i skoleåret 25/26. 
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Øvrige saker 

− Saker fra trinnene/klassene 

 Ingen saker meldt inn 

− Saker fra skolens ledelse 

• Utsettes til neste møte 

− Eventuelt 

- Høring av strategiplan – Den digitale barnehage- og skolehverdag 

o Strategiplanen skal peke ut en retning. Denne planen skal lede frem mot 

en handlingsplan. 

o FAU ønsker å få mer tid til å komme med innspill, uklart om dette lar seg 

gjøre. Foreløpig så sendes innspill til skolens ledelse inn fristen den 

30.mai 

- FAU-møte 8 

o 10. juni kl. 19 

o Det nye FAU deltar  

o Hva er FAU sin rolle? 

o Roger bestiller kake 

- 3. trinnsdugnad. Forsvarlighet i at foreldre fikser klatrevegg. Hvem har ansvaret 

om noe blir montert feil? Kommet spørsmål om noe av dugnadsarbeidet er 

vaktmesteroppgaver. 

o Tilbakemelding fra skolen om at flere av lekeapparatene er gaver fra FAU. 

Kommunen har ikke ressurser til å vedlikeholde lekeapparatene.  

o Skolens ledelse bekrefter at de har ansvar dersom det er feil utførelse av 

foreldre ifbm dugnad 
 

Referent: Trygve Johannes Lereim Sævareid 

 


